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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Nordregårdsskolen DATO: 26.04.2021 

MØDESTED: Afholdes online KLOKKEN: 18.30 – 20.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 20/13974 

DELTAGERE: 

Heidi Bjørn Søborg, Bente Wain, Carina Kirkegaard Stæhr, 
Didde Minja Børling, Birte Ahrensberg, Louise Junker, Brian 
Bisgaard, Peter Lund, Louise Arndtsen, Mary Foss, Ann Holm 
Lauridsen, Niels Bahn Rasmussen, Mads Holm Hessellund, 
Christian Lorentsen (jf. pkt. 3) 

 

AFBUD: Ingelise Andersen, Kate Hjortel  

MØDENR.: 09 / 2020-2021  

 

 

0. Valg af ordstyrer 

Bente 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 

 

2. Godkendelse / revision af dagsorden  

Godkendt 

 

3. Bygninger og vedligeholdelse. Deltagelse af Christian Lorentsen, teknisk serviceleder 

Christian orienterede om en lang række ting, der var blevet vedligeholdt/forbedret, herunder: 

- Ovn og rum til keramikbrænding 

- Bomme og tove i den store gymnastiksal er blevet demonteret 

- Dele af stern er i gang med at blive udskiftet 

- Der er opsat kildesortering i alle klasselokaler. Vi afventer klaring på proceduren for, hvordan 

man skal komme af med affaldet. 

En lang række ting er i proces bl.a.: 

- Øst-gården skal repareres, bl.a. skal løse brosten cementeres. 

- Efter den omfattende udskiftning af lysarmaturer sidste sommer, er der stadig nogle lokaler bl.a. 

i kælderen der mangler.  

- Der bliver opsat nye akustiklofter i de lokaler, som blev sprunget over i 1. etape. 

- Zinkinddækninger på taget repareres løbende. 

- Udskiftning af telefonsystem fra ISDN til IP-telefoni. 

- Automatisk brandalarmering og talevarslingsanlæg udskiftes. 

- Udbedring af defekte elinstallationer 

Derudover har vi ansøgninger ude til Legepladspulje 2020 samt Inventarpuljen. 
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4. Nyt fra Elevrådet 

 

- Mary er blevet forkvinde, da den tidligere formand har trukket sig. 

- Repræsentant til gruppen MinUddannelse. Der blev skrevet ud til alle 

elevrådsrepræsentanterne, men ingen meldte sig, så formanden har påtaget sig opgaven.   

- Ønsker til anvendelse af ”trivsel- og moderniseringspuljen”. Der har været afstemning i alle 

klasser. Det største ønske er en kantine/madordning eller madbod. Derudover er de primært 

interesseret i at forberede udearealerne, uanset hvilken fase de er en del af. Elevrådet vil lægge 

vægt på, at alle faser tilgodeses. 

- Feature-dagene har ledelsen grundet corona udskudt til næste skoleår. Om emnet fortsat skal 

være klima, vil vi lade være op til det nye elevråd. Det vigtige er, at det bliver en sjov og 

interessant uge, hvor man er sammen på tværs af klasserne om et fælles mål/ fælles oplevelse. 

- Vi venter med spænding på, at Huset åbner. 

- Næste elevrådsmøde er onsdag den 28.april. Det vil primært være et orienterende møde bortset 

fra valg af ny næstformand og et medlem til ”trivsel- og moderniseringsgruppen” 

- I juni vælges nye medlemmer til næste skoleårs elevråd, så vi hurtigt kan komme i gang med 

årets elevrådsarbejde. 

 

5. Covid-19. Status 

- Siden sidste møde har en klasse fra henholdsvis 2. og 7. årg. været hjemsendt pga. en elev der 

har været smittet med corona. Ingen kendt smittespredning hos personalet på skolen/SFO. 

- Det næste skridt i genåbningen er, at de årgange der har fjernundervisning minimum en dag har 

fysisk fremmøde med udendørs undervisning. 

- Der er en vis træthed at spore hos medarbejderne grundet de mange hyppigt skiftende 

arbejdsvilkår. 

- Det fungerer fint med testningen, og den bliver flittigt brugt. Fremover vil institutioner også 

anvende testfaciliteten.  

 

6. Tilbagemelding fra udvalg og arbejdsgrupper 

- Trafikudvalget har produceret en rigtig god video der viser problematikken på Tejn Allé. 

Skolebestyrelsen ønsker videoen offentliggjort på følgende måde. 

o Den udsendes via Aula til alle forældre 

o Vises på 1. forældremøde i det kommende skoleår  

o Vises i klasserne i starten af det nye skoleår – efterfulgt at en snak med eleverne 

- Det skal sikres, at indholdet i videoen lovligt kan deles, inden den offentliggøres. Skolelederen 

undersøger via skoleafdelingen, om det er tilfældet, og hvad der i givet fald skal til, for den kan 

deles. 

- Gruppen har fremsendt et oplæg om en ”kys og kør zone” på Følfodvej. Mads indtræder som 

ledelsesrepræsentant i gruppen. 

 

- Arbejdsgruppen ”MinUddannelse” holder møde den 10. maj. 

 

- Trivsel- og moderniseringsgruppen har holdt møde. Gruppen er kommet frem til flg. idéer, som 

der arbejdes videre med på næste møde aftalt til tirsdag den 4. maj. På det møde vil 

servicelederen også deltage. 

o Skærm til Huset 

o Læ-hytte til udeundervisning 

o Rutchebane og gynger  

o Bænke/borde til udskolingen 

o Biodiversitet (her inddrages gartnerafdelingen) 
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- Madbod/ordning som var et stort ønske elevønske. Elevrådet arbejder videre med dette.  

- Der tænkes i helhedsløsninger fra området gerne med medfinansiering fra andre puljer eller 

afdelinger. 

-   

7. Nyt fra skoleområdet 

- FSA. De skriftlige prøver afholdes 3.-5. maj. 

- Fag- og opgavefordelingen er i gang.  

- Normering – forflyttelse. En lærer skal forflyttes. Nedgangen i lærerressource skyldes primært 

en lille årgang 2020, samtidig med at vi nu har en relativt stor afgangsårgang. Det betyder 

samlet set et fald i elevtallet. Der blev indskrevet flere børn end antallet af ”distriktsbørn” i 

sommeren 2020. Der sker altså en ”nettotilstrømning” til skolen, hvilket selvfølgelig i sig selv 

positivt. Antallet af ”distriktsbørn” og dermed elevtal ser i øvrigt ud til at stige signifikant i de 

kommende år.  

 

8. Nyt fra SFO 

- Første hold heldagsbørn er startet, og det går rigtig godt. Det har betydet, at 3. klasserne er 

startet i klub og 2. klasserne er flyttet til Corneliusmindevej. Det går rigtig godt på alle matrikler. 

- Andet hold af førskolebørn kommer mandag den 3. maj.  

- Den nye pædagog Signe starter 3 maj. Signe bliver tilknyttet nuværende 1. årgang. 

 

9. Nyt fra skoleudvalget 

 

- Intet nyt 

 

10. Eventuelt 

- Formanden kunne oplyse, at der på sidste FROmøde blev informeret om, at kommunens tilbud 

for børn med dysleksi ”Porten” ikke bliver udfaset. 

 

11. Underskrivelse af referat 

 

12. Personsager 


